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Székely Antal elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 14 óra 2 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt, majd 

ismertette a meghívóban kiküldött napirendi pontot. 

 

1. NAPIRENDI PONT: A központi orvosi ügyelet közbeszerzésének előkészítése 

 

Kertész Zoltán HR igazgató bemutatkozásként elmondta, 2017 januárjában alakultak, Csapó László 

az ügyvezető, Kaszás Zsolt az operatív igazgató. Ez egy kis cég, próbálnak emberközpontúak maradni. 

Amivel foglalkoznak, rendezvény biztosítás, elsősegély helyek üzemeltetése, mentés, betegszállítás. 

Ezen kívül foglalkoznak még oktatással, valamint nyitni szeretnének az orvosi ügyeleti szolgáltatás 

irányába. 

 

Dr. Nagy Jenő háziorvosok képviselője elmondta, a meghívó alapján úgy látta, hogy történni fog egy 

beszámoló az Inter-Ambulance Zrt. részéről. Most van egy meghívott, de nem világos, hogy ez egy 

bemutatkozás vagy egy felkérés, vagy pályáztatva lesz, és az Inter-Ambulance Zrt., vagy mások is 

fognak pályázati anyagot benyújtani. Kérdése az volt, minek akar ez a kezdete lenni. 

 

Székely Antal elnök elmondta, eltelt egy időszak, lejárt egy szerződés, közbeszerzés következik, egy 

tájékozódás miatt jöttek össze, hogy megkérdezzék, ki az, aki pályázik. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, közbeszerzési eljárás során két éves szerződést nyert az Inter-

Ambulance Zrt. az orvosi ügyelet ellátására, a szerződés augusztus 31-én lejárt, az előző testület 

december 31-ig meghosszabbította, azzal az indoklással, hogy az új testület határozza meg azokat a 

közbeszerzési szabályokat, ami alapján a pályázatot ki lehet írni.  Ennek a feltételrendszere a tárgya a 

mai napi ülésnek is, nyitott kérdések vannak, pl. legyen-e 24 órás ügyelet. Az Inter-Ambulance Zrt. 

jelezte, hogy ma nem tud jönni, de egy külön megbeszélés keretében eljöttek polgármester úrhoz, 

melyen részt vett alpolgármester úr és Dr. Mátics István is. A pályázati kiírást megelőzően év közben a 

jelen lévő szervezet képviselője megkereste az önkormányzatot, hogy szeretne megismerkedni a 

pályázati feltételekkel, és ha ezeknek meg tudnak felelni, átgondolják a pályázati lehetőséget. Az Inter-

Ambulance Zrt.-vel már találkoztak, az új szervezettel nem, azért gondolták, hogy meghívják a szervezet 

képviselőjét.  
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Székely Antal elnök elmondta, ez az egyik ok, a másik, hogy új költségvetési év kezdődik, át kell 

gondolni, hogy a pályázatban mi legyen. Mivel egy új szakasz jön, bármit meg lehet tenni, egyenlőre 

nem tudják a többi település szándékait. Most kiírják a pályázatot, de abban meg kell állapodni, hány 

óra legyen, hány orvossal, minden nyitott kérdés. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, nem érti a bemutatkozást, a pályázatnak, ha nincsenek meg a 

feltételei, akkor az úr mit fog erről tudni, nem tud tájékozódni. 

 

Székely Antal elnök elmondta, a bizottság róluk szeretne tájékozódni. Egy olyan cég, amelyik ilyet 

eddig nem csinált, lehet, hogy el tudja majd látni a feladatot, csak nem tudnak a cégről semmit. 

 

Kertész Zoltán HR igazgató elmondta, mindenféle rendezvényt biztosítanak, oktatással is 

foglalkoznak, már van egy felépített humán erőforrásuk, ahol akkreditált szakápolókkal dolgoznak, a 

gépkocsivezetők döntő többségének van ápolói végzettsége, orvosokkal dolgoznak együtt. Elsősegély 

helyekkel is foglalkoznak, valamint munkahelyi elsősegély hellyel is. 

 

Székely Antal elnök hozzátette, akkor orvosi ügyeletet önkormányzatoknál még nem láttak el. 

 

Kertész Zoltán HR igazgató elmondta, még nem, és ezért is szeretnének tájékozódni. Látják, mik az 

adott feltételek, ezeket teljesíteni tudják.  

 

Papp Péter bizottsági tag kérdése az volt, hogy hány főállású dolgozó van. 

 

Kertész Zoltán HR igazgató elmondta, két főállású dolgozó van. 

 

Dr. Gieszer Zsuzsanna orvos-igazgató kérdése az volt, kikkel oldanák meg, ha nincs ember egyenlőre. 

 

Kertész Zoltán HR igazgató elmondta, humán erőforrásuk van, csak nem főállásban. Mentőtisztek 

között is van, akik orvosként dolgoztak, és az ápoló gépkocsi vezetői rész napi bejelentéssel dolgozik.  

 

Dr. Nagy Jenő háziorvosok képviselője hozzátette, úgy látja, megkerülte azt a választ, hogy hány 

orvossal van olyan szerződésük, hogy állandó módon valamilyen ügyeleti ellátásban részt vesznek. 

 

Kertész Zoltán HR igazgató elmondta, szándéknyilatkozatuk van. 

 

Dr. Nagy Jenő háziorvosok képviselője kifejtette, a szándéknyilatkozatot bármikor lehet módosítani. 

Az rendben van, hogy főállású mentőtisztekkel dolgoznak, a mentőtiszteknek széles jogköreik vannak, 

kényszerből el kell látniuk orvosi feladatokat. Az Orvosi Kamara legutóbbi értekezletén az a vélemény 

született, hogy egy hibás döntése az is az egészségügyi kormányzatnak, hogy olyan ápolókat képez, ahol 

valamilyen lebutított orvosi feladatokat látnak el, de a szakma nem tartja helyesnek azt, hogy nem orvos 

végzettségű dolgozók lássanak el orvosi feladatot. Jól tudják, hogy az ország számos ügyeletén 

kényszerből mentőtisztek vizsgálnak betegeket, adnak tanácsokat, írnak recepteket más orvos 

bélyegzője alatt. Ha ebben gondolkodtak, hogy ez is szóba kerülne, véleménye szerint az ellátás 

érdekében el kell vetni. Eddig is az volt a lényeg, hogy a város ügyelete biztonságosan működjön, 

Oroszlányban nem fordult elő, hogy ne legyen orvos. Véleménye szerint a jelenlegi ügyeleti rendszer 

biztonságot ad a lakosságnak. A 24 órás ügyelet olyan vívmánya a városnak, hogy mindenütt irigykedve 

néznek erre, ezen ne változtassanak. A két orvosos ügyelet az ideális, hétvégére mindenképp két orvos 

kell, ehhez a város ragaszkodjon. 

 

Székely Antal elnök egyetértett ezzel, ennek az ügyeleti rendszernek a kialakítása, fenntartása, 

működtetése nagy felelősség. Annak idején csak önkéntes tűzoltóság volt, megszűnt a bánya, létre 

kellett hozni saját tűzoltóságot. Az egészségügyi ellátásban is ez a probléma, egy emberélet sem 

forintosítható. Azt fogja javasolni a következő kiírásban is, hogy ezen ne változtassanak. A 

közbeszerzési törvény legnagyobb baja az, hogy az árat tekinti mérvadónak, sokkal fontosabb lenne a 

referencia. 
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Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, a mai nap azt a célt szolgálja, hogy a közbeszerzési eljárás 

feltételrendszerét dolgozzák ki. Az Inter-Ambulance Zrt.-vel kedden beszéltek. Kérdése az volt Kertész 

Zoltánhoz, hogy részállású dolgozókban, vagy vállalkozókban gondolkoznak-e, valamint van-e az 

ÁNTSZ-től működési engedélyük. 

 

Kertész Zoltán HR igazgató elmondta, természetesen. Azért szeretnék megismerni a feltételeket, mert 

próbálnak minden munkában kiemelkedően ellátni a feladataikat. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag konkretizált az orvos ellátásra. 

 

Kertész Zoltán HR igazgató elmondta, vannak szándéknyilatkozataik, az orvosi ügyeleten orvosok 

dolgoznának. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag kérdése az volt, kik azok az orvosok? 

 

Kertész Zoltán HR igazgató elmondta, elhangzott, hogy bármikor bárkitől lehet szándéknyilatkozatot 

kérni, ezzel nem ért egyet. 

 

Dr. Nagy Jenő háziorvosok képviselője hozzátette, ő azt mondta, hogy bármikor vissza lehet vonni a 

szándéknyilatkozatot. Kérdése az volt, hogy a jelenleg Oroszlányban dolgozó háziorvosok, vagy a 

járásban dolgozó háziorvosok közül hányan adtak szándéknyilatkozatot abban a vonatkozásban, hogy 

az önök által szervezett ügyeleten részt vennének. 

 

Kertész Zoltán HR igazgató elmondta, első dolguk az, hogy felkeresnek orvosokat azokon az 

orvosokon kívül, akiket ismernek, hogy tudnának-e dolgozni. 

 

Papp Péter bizottsági tag hozzátette, elkanyarodtak a témától, azt mondták, hogy az úr idejön, és 

szeretne tájékozódni, az úr nem jelentkezett orvosi ügyeletre, nem jelentetti ki, hogy akar pályázni, 

egyébként közbeszerzés sincs még. Az úr szerette volna meghallgatni, hogy Oroszlányban hogy 

működik az orvosi ügyelet, utána a kollégáival eldöntik, alkalmasak-e, akarnak-e pályázni. 

 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, a történet onnan kezdődött, hogy az Inter-Ambulance Zrt. 

küldött egy levelet, melyben személyes találkozót kértek az önkormányzat embereivel, akkor kapta a 

jelzést, hogy a rendezvény biztosító cég szintén érdeklődik az orvosi ügyeleti ellátás lehetőségeiről, 

ezért fel lett nekik ajánlva, amennyiben szeretnének részt venni az ülésen, itt bemutatkozhatnak. Szó se 

volt arról, hogy itt informálódnának. Nincs kiírva a közbeszerzés, maximum arról lehet tájékozódni, 

hogy milyen változtatásokat javasol a bizottság. Véleménye szerint az úrnak kéne bemutatni azt, hogy 

mit szeretnének. 

 

Székely Antal elnök véleménye szerint a közbeszerzési törvénynek van egy hibája, az 

önkormányzatnak a törvény szerint meg kell határozni azokat a paramétereket, ami alapján a bizottság 

dönt, csak nehéz a különféle paraméterek érvényesítése, ha nem a referencia a legfontosabb. Mert ha 

ide jön valaki úgy, hogy a hátterét nem tudja meggyőzően bizonyítani, akkor hoznak egy rossz döntést, 

hogy ők voltak a leg olcsóbbak. Nem szeretné, hogy a közbeszerzési ülésen derülne ki, hogy nincsenek 

meg a biztosítékaik.  

 

Kertész Zoltán HR igazgató elmondta, ismeri a helyszínt és a felépítését is az itteni ügyeletnek, de 

mivel ezután fognak a részletek kiderülni, nem tud kérdést feltenni. 

 

Székely Antal elnök javasolta, az előző kiírást tekintsék alapnak. 

 

Kertész Zoltán HR igazgató és Dr. Nagy Jenő háziorvosok képviselője 14 óra 36 perckor elhagyta az 

ülést. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag ügyrendi javaslata az volt, hogy ezt a kakaskodást ne a vendégek 

jelenlétében tegyék. 
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Székely Antal elnök elmondta, az volt a célja, ha jött volna az Inter-Ambulance Zrt., feltett volna pár 

kérdést, másrészt, hogy a megjelent céget megismerje. 

 

Szabó Mihály alpolgármester ismételten elmondta, ez a cég bemutatkozási lehetőséget kapott. Arról 

nem volt szó, hogy tájékozódni akartak.  

 

Székely Antal elnök hozzátette, jövő héten lesz ülésük, ott lesz végleges döntés arról, hogy ebben a 

pályázatban mi szerepeljen.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, félreértés volt, Dr. Nagy Jenő úr olyan kérdéseket tett fel, ami a cég 

képviselőjének kényelmetlen volt.  

 

Papp Péter bizottsági tag kifejtette, amikor bevezették ezt a rendszert, akkor idejött a cég, amelyik 

most végzi ezt a feladatot, és elmondta, hogy hány helyi orvossal van megállapodása. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag sajnálatát fejezte ki, hogy az úrnak nem sikerült jól a bemutatkozás. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, májusban is bemutatkozott ez a cég, az jobban sikerült, de 

a lényeget illetően nem változott a helyzet. 

 

Hermann Istvánné bizottsági tag kérte, mondják el, hogy Oroszlány közigazgatási területén 

napközben munkanapokon 8-16 óra között miért kell ügyeletet tartani, hiszen a háziorvosok rendelnek. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, azért, mert sok vendégmunkás van, akiket senki nem lát el az 

ügyeleten kívül. 

 

Székely Antal elnök elmondta, azt is hogy oldják majd meg, ha például az orvosnak ki kell házhoz 

menni. 

 

Papp Péter bizottsági tag hozzátette, idén nyáron az ügyeleten teltház volt. 

 

Székely Antal elnök kérte, aki támogatja, hogy az előzetes tájékozódás alapján az eddigi kiírásnak 

megfelelően folyjék a közbeszerzési eljárás, kézfelemeléssel jelezze. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait szavazzanak a 

javaslatról.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta a 

javaslatot és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága 

1/2019. (XI.7.) HB határozata 

a központi orvosi ügyelet közbeszerzésének előkészítéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága támogatja, hogy a központi 

orvosi ügyelet közbeszerzési eljárása az eddigi kiírásnak megfelelően történjen. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

Dr. Mátics István bizottsági tag javasolta, nem kell az előzőn változtatni, viszont valahogy meg kéne 

fogalmazni, hogy egy értékelhető pontszámrendszerben szerepeljen a megbízhatóság. 

 

Székely Antal elnök elmondta, azt nem tudja, hogy a közbeszerzési törvény lehetővé teszi-e azt, hogy 

referenciát és arra súlyozott pontszámot lehet-e kérni, mert ha igen, bele kell írni, hogy az a döntő. 

 

Papp Péter bizottsági tag hozzátette, nem tudja, hogy súlyozottan lehet-e a pénz elé tenni a referenciát. 
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Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, az Inter-Ambulance Zrt.-vel kapcsolatban szakmai 

szempontból az elmúlt 3 évben kevesebb észrevétel jött, megbízhatóan dolgoztak. Az ár tekintetében, a 

legtöbb helyen veszteségesen működnek, átcsoportosítást végeznek a nyereséges helyekről a 

veszteségesekre, hogy ne kerüljön a cég csődhelyzetbe. A szakrendelő levelet küldött, hogy fizesse ki 

az önkormányzat azt a bérleti díjat, amit nem fizetett ki az Inter-Ambulance Zrt. Az árakkal kapcsolatban 

nem tudja, hogy lehet ár alkuba keveredni, mert ha egyedüli pályázók lesznek, meg fogják nyomni a 

golyóstollat. Az orvosi bérek tekintetében a vállalkozó vonatkozásában nagyon elszaladtak az árak. 

 

Székely Antal elnök elmondta, ezt nem tudja megítélni, van lehetőség végső árat mondani. Véleménye 

szerint nincsenek olyan helyzetben, hogy ennek az árát lenyomják, hiszen ez egy olyan speciális 

tevékenység, amit az orvosok nem szívesen vállalnak. Az, hogy ez mennyit ér, mennyit kell fizetni, a 

piac dönti el. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, a közbeszerzési eljárásban nem kell árat írni. 

 

Székely Antal elnök hozzátette, hogy a költségvetés kint van a honlapon, minden vállalkozó tudja, 

melyik beruházásnál mit kell mondani. 

 

Szabó Mihály alpolgármester információként elmondta, elhangzott, hogy a szakrendelő intézet 

panaszkodott az ügyeletet ellátóra, hogy nem rendezi a bérleti szerződésben foglalt kötelezettségeit, van 

egy olyan szegmense ennek a közbeszerzésnek, ahol az áron is tudnának lejjebb szorítani bizonyos 

dolgokat. Az aljegyző asszony bekérte a szakrendelő intézettől a részletes bérleti adatokat. Felmerült az 

is, hogy esetleg másik helyen is el lehetne látni a szolgáltatást. Hosszabb távon ezen gondolkodni kéne. 

Van az önkormányzatnak olyan helysége, ahol el lehetne látni a feladatot és csak rezsit kéne fizetni, az 

se biztos, hogy a cég nem hajlana arra, hogy az átalakítási költségeit magára vállalja, pl. a 

Kormányhivatal épületének másik szárnyában. 

 

Dr. File Beáta jegyző javasolta, alaposan meg kell vizsgálni, és arra vonatkozóan egy döntést hozni, 

hogy kerüljön a bérleti díj levonásra. A szakrendelő kétszer is nyújtott be ebben az évben tartozást, 

egyszerűbben akarta megoldani a kérdést, hogy az önkormányzat vonja le szolgáltatási díjból és fizessék 

közvetlenül nekik. Ezt csak úgy lehetett volna, ha mind a három fél aláírja. A kezdeményezést megtette 

az önkormányzat. Az új szerződés esetében újra indult ez az egyeztetés, hogy próbálják meg technikailag 

úgy megvalósítani, hogy a szolgáltatási díjból közvetlenül feléjük utalják a bérleti szerződés díját. 

Aljegyző asszony azt próbálja most tisztázni, hogy mi a 200 E Ft tartalma, másrészt, hogy pontosan 

mennyi a hátralék. 

 

Papp Péter bizottsági tag elmondta, miért nem lehet onnan megközelíteni, hogy a kiírásnál már eleve 

a helyet biztosítják. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, a szakrendelő azt mondta, hogy felbontja a bérleti szerződést, és akkor 

az önkormányzat oldja meg az ügyelet elhelyezését.  

 

Székely Antal elnök kérte, aki egyetért azzal, hogy a következő ülésre készüljön el a tervezete ennek a 

közbeszerzésnek, kézfelemeléssel jelezze. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait szavazzanak a 

javaslatról.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta a 

javaslatot és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága 

2/2019. (XI.7.) HB határozata 

a központi orvosi ügyelet közbeszerzésének előkészítéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán Bizottsága támogatja, hogy a soron 

következő bizottsági ülésre készüljön el a központi orvosi ügyelet közbeszerzésének tervezete. 

 

Felelős: Székely Antal elnök  

 

 

Székely Antal elnök 14 óra 56 perckor a bizottság ülését bezárta.  

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 Székely Antal  

 elnök  bizottsági tag  


